
Českomoravská myslivecká jednota, z.s.
Okresní myslivecký spolek ve Vyškově

zÁpls
z Okresního sněmu OIMS ČMI\íJ, z.s. ve Vyškově,

konaného dne 13.4,2024 v prostorách KD v Nesovicích

Zahá4ení Okresního sněmu ČVU; - OMS Vyškov bylo provedeno v g,25 hod.
předsedou OMS ČnnUl ing, Dvořákem Janem Ph.D., ktený přivítal všechny
přítomné členy ČMttíJ, členy [MR, DR, a hosty - jubilanty zřad členů Čvltrl1.1 a
předsedu ČtvtV1.1 pana ing.Jiřího Janotu.

Všichni přítomní obdrželi pozvánku s následujícím programem jednání Okresního
sněmu v tomto znění:

Proq ram :

1. Zahájení

2, Volba orgánů sněmu (řídící sněmu, zapisovatel, ověřovatel zápisu,

mandátová a návrhová komise)

3. Zpráva předsedy ČV|V1.J O]MS Vyškov o činnosti za období od sněmu v r

2023

4. Zpráva předsedy dozorčí rady

5. Zpráva mandátové komise

6. Schválení účetní uzávěrky roku 2023

7. Schválení rozpočtu na rok 2024

8. Diskuze

9. usnesení a závěr okresního sněmu Čtvv.t



Ad 2.1ng. Dvořák Jan Ph.D. krátce seznámil účastníky sněmu s předloženým programem
a s tím, že byl lVR OIMS ČVlttlt.l Vyškov pověřen řízením dnešního okresního sněmu
čtvtltlt.l,

Následně předložil návrhy na složení následujících komisi a funkcí spojených s průběhem
okresního sněmu:

Jt/andátová komise ve složení:

p, Oravec Branislav - předseda
ing. Puklová Petra Ph.D,
p. Nováková Oldřiška

Návrhová komise ve složenl:

ing, Kamínek Jaromír - předseda
p.Zourková lt/arcela
p. lt/rázek Ladislav

Dále bylo navrženo, aby zapisovatelkou zápisu byla jednatelka, pí. Nováková Oldřiška a
ověřovatelem zápisu byl pan ing. Charous Stanislav.

Všechny navržené orgány sněmu, zapisovatel a ověřovatel zápisu byly jednohlasně
schváleny.

Ad 3. lng, Dvořák Jan Ph.D. přednesl zprávu předsedy OMS ČVU.l o činnosti tMR za
uplynulé období od minulého sněmu, ve které se zmínil o všech akcích jednotlivých
odborných komisí, tj.myslivecké, kulturně propagační a střelecké.

Zprávu o činnosti kynologické komise si přednesla předsedkyně KK OIMS ČM]t/J, paní ing.
Šišrova Miloslava sama, Ve své zprávě také poděkovala všem, kteří se podíleli na
organizaci a konání všech kynologických akcí .

Ad 4. Zprávu DR otMS Čuru.l přečetla paní Zourková ít/arcela členka DR OIVS Čttttltl1.1

(viz příloha zápisu).

Ad 5. Předseda mandátové komise, p. Oravec Branislav oznámil, že na dnešním sněmu
je přítomno 72 delegátů/ členů disponujících na základě plných mocí '179 hlasy.

otMs Čtvttt1.J Vyškov má celkem 601 členů.

Okresní sněm ČtvtlVt.l je tedy usnášeníschopný.

Ad 6. Předseda OMS ČVU.l ing. Dvořák Jan Ph.D. poděkoval za zprávu mandátové
komise a seznámil přítomné s účetní uzávěrkou za rok 2023. Stále se nám daří výsledek
hospodaření otVlS Čtvtlttt.l držet v kladných číslech. Za minulý rok byl tento výsledek
110 441,26 Kč, ktelý bude po schválení okresním sněmem převeden do finanční rezervy
Okresn ího mysl iveckéh o spolku C ti/ t\4 tt/l J Vyškov.



Po předložení dal hlasovat o schválení účetní uzávěrky roku 2023

souhlas - jednohlasně 179 hlasů
nesouhlas - 0
zdrželo se - 0

Ad 7. Dále řídící sněmu předložil návrh na rozpočet roku 2024. Zůstáváme jako
v předcházejících letech s rozpočtem vyrovnaným, kteni se nám daří plnit.

souhlas - jednohlasně 179 hlasů
nesouhlas - 0
zdrželo se - 0

Ad 8.. lng. Dvořák Jan Ph.D. poděkoval za schválení účetni uzávěrky za rok 2023 a
rozpočtu na rok 2024 a zahá4il diskuzi. Požádal zástupce ČnaU.l z Prahy o několik slov.

- PředseOa ČUVt.t ing. Janota informoval účastníky okresního sněmu v jaké fázi je
novela Zákona o myslivosti a podotkl,co bude znamenat jeho změna pro myslivost jako
takovou a o případné petici , dále informoval o prodeji pojišťovny Halali, samotný
prodej ještě není zrealizovaný, v současné době se čeká na schválení prodeje na
Ceské národní bance, která by měla rozhodnout do 7.5.2024, v posledním příspěvku
se ing.Janota zmínilo stavu členské základny, o návrhu navýšeníčlenských příspěvků,
nazískávání nových členů ao ČnaVl se bohužel neuchytly slevové programy, na akce,
které se v rámci celé ČtUU.l konají je třeba více oslovovat sponzory a žádat o dotace,
aby bylo možno akce uskutečňovat,

- předsedkyně KPK při OIMS ČVtnnl Vyškov ing,Puklová Petra Ph.D.předala věrnostní
medaile členům ČM]t/J, kteří se dožívqí70,75 a 85 let a dále vyznamenání lll.stupně

- předsedkyně KK při OMS ČVtttlt.l předala čestná uznání mysliveckým spolkům našeho
okresu za yzornou spolupráci při organizování a konání kynologických akcí v roce
2023

- ing,Puklová Petra ještě upozornila přítomné , že jsou k dispozici letáčky o
sponzorském programu pro naše čtyřnohé miláčky

- předseda OMS ČVtUl Vyškov ing.Dvořák Jan Ph,D poděkoval všem za diskuzi

Ad 9, Předseda návrhové komise, ing. Kamínek Jaromír, přečetl usnesení z okresního
sněmu a předal slovo řídícímu sněmu, ktelý dal hlasovat o přijetí usnesení z dnešního
sněmu.

souhlas - jednohlasně 179 hlasů

nesouhlas - 0

zdrželo se - 0



lng, Dvořák Jan Ph,D, Poděkoval předsedovi návrhové komise a poděkovai všem za účastna dneŠním sněmu. Poděkovai také předsedovi ČM[tlJ praha, ň.nu ing Jiřímu Janotovi,že k nám zavítal a všem popřál mnoho loveckých zážitků a pevné zdravi.
zasedání okresního sněmu Čnlru; vyškov bylo v 11 hodin ukončeno.

Zápis zpracovala: Nováková Oldřiška
jednatelka OíuS Črurrll
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Příloha zápisu

Prezentace o činnosti OMS ČrUnll; Vyškov
Zpráva dozorčí rady O|MS ČUml Vyškov
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